

Title (en)

Device for precisely registering and tensioning a printing plate upon an impression cylinder.

Title (de)

Vorrichtung zum positionsgenauen Spannen einer Druckplatte auf einem Druckzylinder.

Title (fr)

Dispositif pour tendre avec un repérage exact une plaque d'impression sur un cylindre d'impression.

Publication

EP 0429808 A1 19910605 (DE)

Application

EP 90119357 A 19901009

Priority

DE 3933678 A 19891009

Abstract (en)

[origin: WO9104859A1] In a device for clamping a pressure plate (7) with positional accuracy on an impression cylinder (1), the zero position of the front slide rail (4) is located in the stop (12) which is fastened to the cylinder on the side (16) facing the rear slide rail (5) and which forms the cylinder gap (3). Spring means (13) press the front slide rail (4) against the stop (12). The invention is particularly advantageous because the zero position of the pressure plate (7) which defines the printed image in relation to the machine is set by placing the front slide rail (4) in direct contact with the stop (12) and not by trial and error.

Abstract (de)

Beschrieben wird eine Vorrichtung zum positionsgenauen Spannen einer Druckplatte (7) auf einem Druckzylinder (1). Hierzu ist die Null-Lage der vorderen Spannschiene (4) in der Zylindergrube (3) ausbildende, zylinderfester Anschlag (12) an der zur hinteren Spannschiene (5) weisenden Seite (16) angeordnet und es sind Federmittel (13) vorgesehen, die die vordere Spannschiene (4) an den Anschlag (12) andrücken. Die Vorteile der Erfindung bestehen insbesondere darin, daß die das Druckbild in Bezug auf die Maschine definierende Null-Lage der Druckplatte (7) durch Anlage der vorderen Spannschiene (4) an den Anschlag (12) unmittelbar und ohne weitere Versuche eingenommen wird.

IPC 1-7

B41F 27/12

IPC 8 full level

B41F 27/12 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B41F 27/1231 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 2500282 A1 19760729 - AHLSDORF KARLHEINZ
- [A] FR 2195528 A1 19740308 - REGISTER SYSTEM GMBH [DE]
- [A] DE 1786317 B1 19711230 - REGISTER SYSTEM GMBH
- [A] DE 1198377 B 19650812 - MASCHF AUGSBURG NUERNBERG AG
- [AD] DE 3843395 A1 19890720 - POLYGRAPH LEIPZIG [DD]

Cited by

DE4240462A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9104859 A1 19910418; AT E97610 T1 19931215; DE 3933678 A1 19910418; DE 3933678 C2 19910814; DE 59003614 D1 19940105;
EP 0429808 A1 19910605; EP 0429808 B1 19931124; ES 2048924 T3 19940401; JP H04500050 A 19920109; US 5259312 A 19931109

DOCDB simple family (application)

EP 9001686 W 19901009; AT 90119357 T 19901009; DE 3933678 A 19891009; DE 59003614 T 19901009; EP 90119357 A 19901009;
ES 90119357 T 19901009; JP 51472790 A 19901009; US 68791291 A 19910604